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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kívánja-e biztosítani a kormányzat Csepelen az 
úszásoktatást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Csepelen  a  Posztógyár  utcai  tanuszoda legendás  létesítmény,  ahol  a  csepeli  lakosok  generációi
tanultak  meg  úszni.  A létesítmény biztosított  helyet  a  Csepeli  Öttusa  és  Vízi-  Sport  Egyesület
számára  az  úszásoktatásra:  különböző  korosztályú  és  tudásszintű  gyermekek  tanultak  ott  úszni
minden hétköznap.

A pandémia  okán a  tanuszoda  az  elmúlt  évben  zárva  volt,  majd  néhány  hete  minden  előzetes
értesítés nélkül az önkormányzat kihelyezte rá a táblát, miszerint az épület életveszélyessé vált, így
lezárják. Tudomásom szerint a Tankerület dolga volt, hogy másik helyet biztosítson a gyermekek és
edzők számára, azonban a Csepeli Ötusa és VSE a napokban arról tájékoztatta az érintetteket, hogy
ősztől csupán a csepeli strandfürdő területén tudják oktatni a már haladó szinten úszó gyermekeket,
a legkisebbek, illetve a kezdők számára azonban nem tudnak helyszínt biztosítani, így ők oktatás
nélkül maradnak.

 

Tekintettel arra, hogy a kormányzat kiemelt figyelmet fordít a sport és a családok támogatására, 
kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról, hogy

- amennyiben a Csepeli Önkormányzat nem rendelkezik megfelelő forrásokkal, úgy az EMMI kész-
e arra, hogy a tanuszoda felújításához a szükséges összeget biztosítsa, illetve – ha ez a 



 
gazdaságosabb megoldás – a tanuszoda helyén újat építsen?

- a minisztérium felveszi-e a kapcsolatot ezügyben a Csepeli Önkormányzattal, illetve

- mit tesz az EMMI annak érdekében, hogy ezt a helyzetet haladéktalanul megoldja?

 

Budapest, 2021. szeptember  1.

 

Tisztelettel várom válaszát.

 

                                                                                                     dr. Szabó Szabolcs

                                                                                                 országgyűlési képviselő
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